

## 有關伺服器升級維護通知

尊貴的用户：

感謝各位一直以來的信任及肯定！為進一步提升系統穩定性與交易體驗，本公司計劃於下列時段對 MT4「UPWAY-LIVE3」伺服器進行升級維護與性能優化：

**維護時間：2026年3月28日（星期六），06:00 - 09:00**

在維護期間，平台可能出現以下情況：

1. 用戶中心之存取款及錢包劃轉功能受影響；
2. 無法通過該伺服器登入交易賬戶之交易介面（包括 MT4、金榮 App 等相關軟件）。

以上皆為暫時狀況，維護升級完成後您可以如常使用我們的平台，享受更穩定、優質的交易體驗。為確保您的投資策略順利執行，我們建議您提前將資金注入「金榮錢包」，並保持適當的保證金水平。感謝您的理解與配合。

**金榮中國金融業有限公司**作為香港黃金交易所（HKGX）AA類084號持牌成員、金集團核心成員及認可交割條鑄造商，其現貨黃金白銀投資產品嚴格遵循香港投資合規標準及相關法例。另外，上述投資產品未必完全符合您所在地區的監管要求，請您在投資前審慎評估。

如有任何疑問，請透過 24 小時網上客戶服務或致電(+852)2355 7866 聯絡我們。

金榮中國金融業有限公司

2026年3月27日

## Notice on Server Maintenance and Upgrade

### Dear Valued Clients:

Thank you for your continued trust and support. To further enhance system stability and improve your trading experience, we will perform upgrade maintenance and performance optimization on the MT4 “UPWAY-LIVE3” server during the following time period:

**Maintenance time: 06:00 – 09:00 on Mar 28, 2026 (Saturday)**

During the maintenance period, the following situations may occur:

1. Deposit, withdrawal, and wallet transfer functions in the User Center are affected
2. Inability to log in to the trading interface via this server (including MT4, Upway App, and other related software)

Please rest assured that these are only temporary disruptions. Once the maintenance and upgrade are complete, you will be able to use our platform as usual and enjoy a more stable and superior trading experience. To ensure the smooth execution of your investment strategies, we recommend that you deposit funds into the “Upway Wallet” in advance and maintain an appropriate margin level. Thank you for your understanding and cooperation.

**Up Way China Bullion Limited** is a class “AA” licensed member (No. 084), a Bullion Group core member, and an Authorized Good Delivery Bars Minter of the Hong Kong Gold Exchange (HKGX). Our spot gold and silver investment products strictly comply with the investment compliance standards and relevant regulations in Hong Kong. Please be reminded that such investment products may not fully comply with the regulatory requirements of your jurisdictions. We strongly advise you to exercise caution before making any investment.

If you have any enquiries, please feel free to contact us via our 24-hour online customer service or call us at (+852) 2355 7866.

Up Way China Bullion Limited

Mar 27, 2026